
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült 2012. február 7. napján Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 
Környezetvédelmi  Bizottságának  a  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében  nyilvánosan  megtartott 
ülésén.

Jelen vannak: jelenléti ív szerint
Jegyzőkönyvet vezeti: Meszner Mónika igazgatási előadó

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke köszöntötte  a  megjelenteket  és 
megállapította, hogy az ülés határozatképes. Csizmadia Zsuzsanna alpolgármester és Galai Péter bizottsági  
tag jelezték, hogy az Egyebek napirendi pontban szót kérnek.

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke javaslatot  tett  a  napirendi  pontok 
elfogadására:

1. Felsőoktatási pályázat útján nyújtott ösztöndíj – az elmúlt időszak tapasztalatai
Előadó: Makay István elnök
Meghívottak: ösztöndíjasok

2. A.) Az önkormányzat pénzben és természetben nyújtott szociális ellátásairól szóló 7/2007. (IV.10.) 
sz. rendeletének módosítása
B.) Az önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 2/2003. 
(III.15.) sz. rendeletének módosítása 

Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző

3. Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesületének beszámolója
Előadó: Erdősi László polgármester
Meghívott: Egyesület képviselője

4. Biatorbágy Nagyközség Közbiztonságáért Alapítvány beszámolója
Előadó: Erdősi László polgármester
Meghívott: Önkéntes Tűzoltóság Polgárőrség képviselője

5. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendelet-tervezetének véleményezése
Előadó: Erdősi László polgármester
Meghívott: Zentai Istvánné pénzügyi előadó

6. Háziorvos, házi gyermekorvos és védőnő beszámolója
Előadó: Makay István elnök
Meghívott: Dr. Lipka Sándor háziorvos

Dr. Száray Eszter házi gyermekorvos
Dr. Nemes-Nagy Györgyi házi gyermekorvos
Molnárné Bagi Ágnes volt védőnő

7. Helyiek Herceghalomért Egyesület 2011. évi működési költség támogatás elszámolása
Előadó: Makay István HKB elnök

8. Labdarózsa Kórus Egyesület 2011. évi működési költség támogatás elszámolása
Előadó: Makay István HKB elnök

9. A március 15-i ünnepség előkészítéséről tájékoztatás
Előadó: Izsák Irén közművelődési koordinátor

10. Kulturális események rendezvénynaptára - tájékoztatás
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Előadó: Izsák Irén közművelődési koordinátor

11. E G Y E B E K

12. Szociális ügyek zárt ülés keretében

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő  6 tagja egyhangúlag, 6 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül a napirendet változatlan formában elfogadta.

1. Felsőoktatási pályázat útján nyújtott ösztöndíj – az elmúlt időszak tapasztalatai  
(beszámolók és az előterjesztés kiküldésre kerültek)

Makay István elnök megköszönte az ösztöndíjasok elmúlt félévben a község érdekében végzett munkáját.  
Sajnálattal  vette  tudomásul,  hogy  Tessenyi  Annamária  és  Willinger  Nikolett  befejezték  felsőoktatási 
tanulmányaikat,  ezért  a  második félévben már  nem jogosultak az  ösztöndíjra.  Sok sikert  kívánt  nekik a  
jövőjükhöz.

Izsák  Irén  közművelődési  koordinátor elmondta,  a  lányok  nagyon  sokat,  lelkesen  dolgoztak  az  elmúlt 
félévben. Javasolta, hogy a képviselő-testület Ács Enikő, Árvay Brigitta, Balogh Zsófia és Márton Larissza 
havi ösztöndíjának összegét a második félévben 10.000,-Ft-ról 15.000,-Ft-ra emelje fel.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság  jelenlévő 6 tagja  5 igen 
szavazattal, nem szavazat nélkül 1 tartózkodás mellett az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-
testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  ..../2012.(II.14.) számú határozata:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
Ács Enikő, Árvay Brigitta, Balogh Zsófia, Bán Alexa, Márton Larissza,
Tessenyi Annamária és Willinger Nikolett első félévi munkájáról szóló

beszámolóját elfogadja.
2012. február 1-től Tessenyi Annamária és Willinger Nikolett részére a felsőoktatási

ösztöndíj folyósítását megszünteti a tanulmányaik befejezése miatt.
Ács Enikő, Árvay Brigitta, Balogh Zsófia és Márton Larissza részére 2012. február 1. 

és 2012. június 30. között havi 15.000,-Ft felsőoktatási ösztöndíjat folyósít.
Bán Alexa részére a második félévre havi 10.000,-Ft ösztöndíj folyósítását hagyja jóvá.

Felelős : Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke.
Pénzügyi Csoport.

Határidő: folyamatos.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

2. A.) Az önkormányzat pénzben és természetben nyújtott szociális ellátásairól szóló 7/2007. (IV.10.) 
sz. rendeletének módosítása
B.)  Az  önkormányzat  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról  szóló  2/2003.  (III.15.)  sz.  
rendeletének módosítása 
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi döntési javaslatot terjeszti a Képviselő-testület  
elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
/2012. (II.14.) rendelete a 7/2007. (IV10.) sz. rendeletének módosításáról

− a mellékelt szöveggel megegyezően -  
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Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
/2012. (II.14.) rendelete a      2  /2003. (III.15.) sz. rendeletének módosításáról  

− a mellékelt szöveggel megegyezően -  

Kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

3. Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesületének beszámolója  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-
testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (II.14.) sz. h a t á r o z a t a

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Biatorbágy és Környéke Mozgáskorlátozottak Egyesülete beszámolóját

 módosítás és kiegészítés nélkül
− a melléklettel megegyezően –

elfogadja.
Felhatalmazza Erdősi László polgármestert a 2012. évre 

szóló szerződés aláírására 140.700,-Ft támogatási összegről.
Az Egyesület támogatási összege, 140.700,-Ft a 2012. évi költségvetésben rendelkezésre áll.

   Határidő: 2012. február 28.
Felelős: Erdősi László polgármester

Pénzügyi Csoport.

Kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

4. Biatorbágy Nagyközség Közbiztonságáért Alapítvány beszámolója  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)
A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-
testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (II.14.) sz. h a t á r o z a t a

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Biatorbágy Nagyközség Közbiztonságáért Alapítvány beszámolóját

 módosítás és kiegészítés nélkül
− a melléklettel megegyezően –

elfogadja.
Jóváhagyja a 2012. évre szóló szerződést – a melléklettel megegyezően -
 a Jogutód Biatorbágyi Polgárőrség és Önkéntes Tűzoltó Egyesülettel.

Az Egyesület támogatási összegét a 2012. évi költségvetés terhére biztosítja.
   Határidő: 2012. február 28.

Felelős: Erdősi László polgármester
Pénzügyi Csoport.

Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.
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5. Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendelet-tervezetének véleményezése  
(írásos anyag kiküldésre került)

A  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  megvizsgálta,  hogy  a  költségvetés-tervezet  a  költségvetési  
koncepicóban meghatározott iránelvek alapján készült-e, amelyek a következők voltak:

− bérfejlesztés
− közüzemi kompenzáció
− ingyenes tankönyvellátás
− nyugdíjasok decemberi pénzbeni juttatása
− 1 fő közfoglalkoztatott személy véglegesítése
− gyermekek szállítása
− rendezvények
− civil szervezetek támogatási igénye
− Általános Iskola, Óvoda és Községi Könyvtár többletigénye
− 6. óvodai csoport beindítása
− NKÖH támogatása
− iskolatej program folytatása
− méhnyakrák elleni védőoltás biztosítása.
−

A Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  a  költségvetés-tervezetet  megvitatta,  jelenlévő 6  tagja  5  igen 
szavazattal, nem szavazat nélkül 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete
 Humán és Környezetvédelmi Bizottságának

1/2012. (II.07.) sz. h a t á r o z a t a
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének

 Humán és Környezetvédelmi Bizottsága  
a 2012. évi költségvetés-tervezetet 

− a melléklettel megegyezően –
a Képviselő-testület elé beterjesztésre javasolja.

   Határidő: azonnal
Felelős: Makay István HKB elnök.

Kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

6. Háziorvos, házi gyermekorvos és védőnő beszámolója  
(írásos beszámolók és az előterjesztés kiküldésre kerültek)

Erdei László a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte Dr. Lipka Sándor háziorvost, hogy 
véleménye szerint miért működik megfelelően a sürgősségi ügyelet, hiszen az elmúlt rövid időszakban 3-4  
olyan  eset  is  történt  a  faluban,  amikor  az  ügyelet  hibájából  tragédia,  vagy  kis  híján  tragédia  történt.  
Véleménye szerint meg kellene vizsgálni annak a lehetőségét, hogy másik ügyeleti rendszerhez csatlakozzon 
Herceghalom.

Erdősi László polgármester elmondta, hogy az adott sürgősségi ügyelethez tartozás a földrajzi elhelyezkedés 
miatt  a  legkézenfekvőbb.  A legközelebb a  Budakeszi  –  Páty orvosi  ügyelet  helyezkedik el,  ami  sokkal  
messzebb van, mint a jelenlegi.

Dr.  Lipka  Sándor  háziorvos elmondta,  hogy  az  orvosi  ügyelet  működését  az  egészségügy  jelenlegi 
állapotához mérten kell vizsgálni. Az ügyelet által ellátott körzetben kb. 20.000 fő él, ehhez képest kevés az  
orvos.

Dr. Száray Eszter házi gyermekorvos felhívta a figyelmet arra, hogy az ügyelettel kapcsolatos panaszokat ki 
kell vizsgálni. Nagyon fontosnak tartja elmondtani, hogy pontosan ismerni kell a telefonhívások időpontját,  
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illetve tartalmát.  Ő is  dolgozott az ügyeleten, így tapasztalatból  mondja, hogy az információk elvesznek 
egymás mellett.  Az ügyelet  hétköznapokon 16 óra és  reggel  8  óra között  fogadja a sürgősségi  ellátásra 
szoruló  betegeket,  illetve  telefonhívásokat,  hétvégeken,  illetve  ünnepnapokon  pedig  0-24  órában,  ezen 
időszakon kívül az ügyeletnek nem kell fogadni a herceghalomi betegeket. Tájékoztatásul elmondja, hogy 
amikor a doktor úr beteg volt, többször átjött az ügyelet Herceghalomba akkor is, amikor nem lett volna 
kötelessége,  mivel  sem  Budakeszi,  sem  Budaörs  nem  vállalta  a  község  ellátását.  Az  ügyelet  –  az 
önkormányzat megkeresésére – vállalta volna havi 20.000,-Ft-ért, hogy Herceghalomban az orvosi ügyeletet  
12 és 16 óra között biztosítsa, de Biatorbágy képviselő-testülete ehhez nem járult hozzá.

Dr. Lipka Sándor háziorvos tájékoztatta a jelenlévőket, hogy jelenleg Dr. Biró Ildikó látja el az ügyeletet 12-
16 óra között, aki szakvizsga előtt álló, képzett orvos.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony megkérdezte a jelenlévő gyermekorvost, illetve védőnőt, hogy van-e 
ráhatásuk a nem megfelelő minőségű gyermekétkeztetés módosítására. Jelenleg kevés főzeléket kapnak a 
gyermekek, sok a mirelit áruból, illetve porból készített étel.

Dr. Száray Eszter házi gyermekorvos elmondta, nem vizsgálhatja sem ő, sem a védőnő az ételek minőségét, 
erre egyedül az ÁNTSZ-nek van jogköre.

A jelenlévő képviselő-testületi tagok felkérték a doktornőt és a védőnőt a gyermekétlap véleményezésére.

Dr. Lipka Sándor háziorvos a praxis jövőjével kapcsolatosan elmondta, köszöni szépen a képviselő-testület 
által felajánlott segítséget, az 1.500.000,-Ft kamatmentes kölcsön biztosítását, ennek hatására már hárman is 
érdeklődtek.  700.000,-Ft  a  havi  OEP finanszírozás,  ami  nem  elég  az  orvos  megélhetéséhez,  a  praxis 
fenntartásához. A hasonló problémákkal küzdő községek felajánlanak a háziorvos-jelölteknek pl. ingyenes  
lakásbérletet, vagy az ápolónő bérét.

Erdősi  László polgármester tájékoztatta a jelenlévőket,  hogy a jelentkező háziorvos-jelöltek mindegyike 
más  és  más.  A  tárgyalások  folyamán  derül  ki,  hogy  ki  milyen  feltételekkel  jönne  Herceghalomba.  
Természetesen,  ha  kell  az  önkormányzat  nyitott  arra,  hogy  finanszírozza  végső  esetben  a  biatorbágyi  
sürgősségi ügyelet kiterjesztését is.

A Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  jelenlévő  6  tagja  4  igen  szavazattal,  nem szavazat  nélkül  2 
tartózkodás mellett az alábbi határozati javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (II.14.) sz. h a t á r o z a t a

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a háziorvos, a házi gyermekorvos és a védőnő beszámolóját

 módosítás és kiegészítés nélkül
a melléklettel megegyezően –

elfogadja.
   Határidő: azonnal

Felelős: Erdősi László polgármester.

Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megköszönte Molnárné Bagi Ágnes volt 
védőnőnek az elmúlt 8 évben végzett áldozatos munkáját és új munkahelyén sok sikert kívánt neki.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke is megköszönte a védőnő munkáját, sajnálja, 
hogy elmegy, de ő is sok sikert kívánt neki új munkahelyén.

Mészáros Katalin helyettes védőnő bemutatkozott.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.
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7. Helyiek Herceghalomért Egyesület 2011. évi működési költség támogatás elszámolása  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete
 Humán és Környezetvédelmi Bizottságának

2/2012. (II.07.) sz. h a t á r o z a t a
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének

 Humán és Környezetvédelmi Bizottsága a 
Helyiek Herceghalomért Egyesület  2011. évi működési költség 

támogatásának elszámolását módosítás és kiegészítés nélkül
a melléklettel megegyezően –

elfogadja.
   Határidő: azonnal

Felelős: Makay István HKB elnök.
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

8. Labdarózsa Kórus Egyesület 2011. évi működési költség támogatás elszámolása  
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete Humán Bizottságának
3/2012. (II.07.) sz. h a t á r o z a t a

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
Humán és Környezetvédelmi Bizottsága a 

Labdarózsa Kórus Egyesület  2011. évi működési költség 
támogatásának elszámolását módosítás és kiegészítés nélkül

a melléklettel megegyezően –
elfogadja.

   Határidő: azonnal
Felelős: Makay István  HKB elnök.

Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

9. A március 15-i ünnepség előkészítéséről tájékoztatás  
Izsák Irén közművelődési koordinátor az alábbiakról tájékoztatta a jelenlévőket:

− az ünnepségre március 15-én kerül sor;
− az ünnepség helyszíne: KEK;
− a falut a megemlékezés előtt Varga Imre és huszárai járják körbe lóháton;
− a műsort az iskolások és a Labdarózsa Kórus Egyesület adja;
− az ünnepi beszéd után kerül sor a Herceghalomért Díj átadására;
− a  hagyományhoz  híven  a  fáklyás  felvonulás  után  a  KEK előtt  teával  és  teasüteménnyel  látják  

vendégül a felvonulókat.

A tájékoztatást a jelenlévők tudomásul vették. A napirendi pont tárgyalása során döntés, határozati javaslat  
nem született. Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.
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10. Kulturális események rendezvénynaptára – tájékoztatás  
(rendezvénynaptár elektronikus úton került kiküldésre)

Izsák Irén közművelődési  koordinátor tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy a  kiküldött  rendezvénynaptár  a 
többszöri  megkeresésre  közölt  civil  és  egyházi  programokat  tartalmazza.  Akik  eddig  nem  adták  le  a  
terveiket, alkalmazkodniuk kell az elkészített programtervhez.

A tájékoztatást a jelenlévők tudomásul vették. A napirendi pont tárgyalása során döntés, határozati javaslat  
nem született. Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

11. E G Y E B E K  
A.)   Nevelési tanácsadó óraszámának növelése  
(írásos anyag kiosztásra került)
Varga-Tóth  Csaba intézményvezető elmondta, hogy szeptembertől a nevelési tanácsadói feladatok 
ellátásában személyi változás történt. Minden év január 31-ig felül kell vizsgálni a kistérségi ellátási 
szerződéseket, tudomása szerint ez még nem történt meg, ezért lehetőség van még a változtatásokra. 
Az  írásos  anyag  azt  támasztja  alá,  hogy szükség  van  a  jó  feladatellátás  érdekében  a  nevelési 
tanácsadó  óraszámának  megemelésére,  ami  kb.  200.000,-Ft  plusz  költséget  jelentene  az 
önkormányzatnak fél évre.

Erdősi  László  polgármester javasolta,  hogy  a  kistérség  fennállásáig,  június  30-ig  biztosítsa  a 
képviselő-testület a nevelési tanácsadó emelt óraszámának a finanszírozását.

Hunya  Krisztina,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja egyetértett  a  javaslattal, 
megkérdezte Varga-Tóth Csaba intézményvezetőt, hogy kap-e visszajelzéseket a nevelési tanácsadó 
munkájáról, illetve az elért eredményekről.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető elmondta, hogy pozitívak a visszajelzések.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottsága jelenlévő 6 tagja egyhangúlag, 6 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
....../2012. (II.14.) sz. h a t á r o z a t a

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
a nevelési tanácsadó státuszát 0,3-ról 0,5-re emelését engedélyezi.

Felhatalmazza Erdősi László polgármestert 
a kistérségi ellátási szerződés módosításának

aláírására.
Az óraszámemelés költségeinek finanszírozására 200.000,-Ft-ot biztosít a 

2012. évi költségvetés tartalék keretének terhére.
   Határidő: 2012. február 28.

Felelős: Erdősi László polgármester
Varga-Tóth Csaba intézményvezető.

Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

B.) Méhnyakrák elleni védőoltás támogatása, az oltás megszervezése
Meszner Mónika igazgatási előadó tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a Glaxo Smith Kline, a méhnyakrák 
elleni védőoltás vakcina gyártója azt a tájékoztatást adta, hogy a 2012. évben a vakcina ára önkormányzatok 
részére  15.900,-Ft/adag.  A védőoltás  személyenként  3  adag  vakcinát  tartalmaz,  melynek  bekerülési  ára  
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47.700,-Ft/fő. A teljes költség 50%-ának finanszírozását vállalta a képviselő-testület, további kedvezményt 
egyedi kérelem benyújtásával kérhet a szülő. 
A lebonyolítás a következők szerint történik: 

− tájékoztató levél  kerül  kiküldésre az érintett  szülőknek,  melyben a fórum helyszíne és időpontja 
megjelölésre kerül;

− a fórumon való részvételre, illetve a felmerülő kérdések megválaszolására fel kell kérni a védőnőt,  
illetve a házi gyermekorvost;

− a fórum után a szülőknek 10 nap áll rendelkezésükre, hogy döntsenek arról, élnek-e a kedveményes 
védőoltás lehetőségével;

− az oltás szervezése a résztvevők részére.

A tájékoztatást a jelenlévők tudomásul vették. A napirendi pont tárgyalása során döntés, határozati javaslat  
nem született. Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

C.) ZSÁMERT ülésről tájékoztatás
Csizmadia Zsuzsa alpolgármester  tájékoztatta a jelenlévőket,  hogy a legutóbbi ZSÁMERT ülésen ő vett 
részt a Polgármester úr megbízásából. Ott – többek között – a hulladékgazdálkodás jövőjéről volt szó. Az új  
hulladékgazdálkodási  törvény  értelmében  2013.  január  1-től  csak  olyan  szervezetek  láthatnak  el 
hulladékgyűjtési,  illetve  hulladékgazdálkodási  feladatokat,  melyeknek  legalább  51%-a  állami,  vagy 
önkormányzati  tulajdonú. Az alábbi megoldási  lehetőségek merültek fel a feladat ellátására: közös céget 
alapítanak az önkormányzatok szakmai befektető bevonásával (géppark, szaktudás), vagy szakmai befektető 
nélkül alapítanak céget. A következő ülésen részletes tájékoztatóra kerül sor, melyen pontosan ismertetésre  
kerülnek a kétfajta cégalapítás előnyei, illetve hátrányai.

Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, ő is részt vett a megbeszélésen 
cégvezetőként.  Kiegészítésként  tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy   a  Közép-Duna-Völgyi 
Hulladékgazdálkodási Társulás előnyeiről és hátrányairól, veszélyeiről tart tájékoztatást Tölgyesi Balázs.

A tájékoztatást a jelenlévők tudomásul vették. A napirendi pont tárgyalása során döntés, határozati javaslat  
nem született. Kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

Erdei László, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, fel kell hívni a lakosság figyelmét 
arra, hogy az utcán parkoló járművek miatt nem tud a hótoló közlekedni és a munkáját végezni.

Hajdu  Józsefné,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja ismételten  felajánlotta  fejlesztő 
pedagógusként  a segítségét  a  viselkedési  problémákkal  küzdő gyermekek vizsgálatára,  illetve kezelésére 
akár a nevelési tanácsadóval együttműködve is.

Egyéb  kérdés,  hozzászólás  nem  lévén,  Makay  István  elnök,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
nyilvános ülését 19.35 órakor bezárta, a szociális ügyek tárgyalására zárt ülést rendelt el.

Kmf.

Makay István
  HKB elnök
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